
Referat bestyrelsesmøde  

12.12.23 kl. 18-20.30 
 

1. referent: Mette  

2. Deltagere: Katja, Alex, Simon, Malene, Amanda, Julie, Anja, Marianne og Mette.  

3. Ordstyrer: Simon  

 

4. Orientering fra formanden: 

 

4.1: præsentationsrunde: Amanda 37 år, som er mor til Ludvig, uddannet sexolog og pædagog 

i 15 år. Skal læse til familievejleder. Julie er 31 år uddannet pædagog igennem 9 år, mor til 

Oscar på brumbasserne. Simon er far til Cornelius, der går på Bi stuen har haft storebror 

gående i Humlebo, er uddannet håndværker m.m. Anja er mor til Oliver, der går på 

Hvepsestuen arbejder med på kontor med metal m.m. Malene mor til Milan går hjemme pga. 

kronisk hovedpine, men sidder, som formand i en forening, oprindelig uddannet pædagog. 

Katja er 37 år mor til Lærke og Olivia, som går på Brumbasse stuen hendes store pige Freja har 

også gået i Humlebo og arbejder indenfor fængsel forsorgen som planlægger. Alex er far til 

Isak, som går på Hvepsestuen og arbejder på Harboe.    

 

4.1 Arbejdsmiljø - Herunder APV, Mus og LUS – 

 

Der er kommet konsulent ud i forhold til disse problematikker der har været. Rasmus har været 

ude og snakke med hvert enkelt personale og skal have samtale med Marianne på fredag.  

 

Marianne har sendt en medarbejderundersøgelse ud, men der skal laves en APV som bliver 

lagt ind i årshjulet. Alex er tovholder sammen med Marianne for fastsættelse af dato.  

 

Der skal afholdes LUS og MUS-samtaler, så der skal afsættes datoer på dette. Alex er tovholder 

på dette og får lagt det ind i kalenderen.    

 

4.2 Vedtægter gennemgås med henblik på godkendelse. Marianne vil du fremsende seneste 

udkast til mig 

 

Alle læser vedtægterne igennem. Medlemmerne skal underskrive, så alle skal melde tilbage 

senest fredag den 15.12.23 med indsigelser eller kommentarer – alle bedes melde tilbage. 

 

Vi varsler forældrene, at der den 1 maj 2024 er en stigning på 100 kr. i forældrebetaling, som 

vil være de penge, der dækker svømning, bus, hal og rytmik m.m.  

 

 

 

 

https://www.facebook.com/groups/1705495049763327/user/100006478377234/?__cft__%5b0%5d=AZXeF_6pbSXZfUHotx6gpNwuisO9DATraTxAcObdWVqvU9PQoGs1v1Zw6YBblunm5iQoP_oCb-N4lRUMqTLEuVvgEb8vIKhcViCUzHe8ibv8TQ-QmhV2pZJd6k29rOUF4HhkP9kdJxNK4-r5JdbkyPzC_qGmF1gAEDKteCkY9AakUD1NcJA4ZTU96kixnsGn9-M&__tn__=-%5dK-R


 

4.4Renovering status - Simon 
 
Simon har snakket med håndværkerne i dag og de ville være ude marts 2024. Simon vil hive fat i 
rådgiveren Patrick og få en fast dato på, hvornår de vil være færdige for ikke at blive ved med at 
udskyde dato på færdiggørelse. Simon mener ikke, de mangler særlig meget, de godt på vej og det 
ser rigtigt fint ud derover.  
Når det hele lander, så forventer Simon, at Simon selv, Marianne leder og formand Alex alle 
deltager, så alle kompetencer er med hele vejen rundt.  
 
I forhold til at vinduerne, så er priserne forholdsvis rimelige, synes han, men har spurgt en 
kammerat om at måle osv. så han vil prøve at finde et tilbud. Simon og Alex vil finde tre tilbud.  
 
Simon er tovholder for den kommende arbejdsdag.  

  

4.4SoMe status - Julie 
 
Vi har igen vendt reklame søjle osv. Facebook grupper osv.  

Vi alle enige om, at vi rigtig gerne kunne tænke os noget andet, så Amanda undersøger igen 
muligheden for Aula osv.  
 
 
5. Årshjul for år 2023/2024.  
 

Tirsdag d. 27.2.24 kl. 18-20.30 

Tirsdag d. 23.4.24 kl. 18-20.30 

Tirsdag d. 18.6.24 kl. 18 – 20.30 

tirsdag. d. 24.9.24 kl. 18 – 20.30 

tirsdag d. 26.11.24 kl. 18-20.30  

 

generalforsamling og konstitueret. Datoer meldes hurtigst ud af Marianne og Alex.  

 

Sommerfest d. 6.9.24 og diskofest d. 30.4.24     

 

Marianne henter børneattester på alle fra bestyrelsen og sørger for en velkomstmappe til alle i 

bestyrelsen.  

 

5. Orientering fra ledelsen: 

 

5.1 Arbejdsmiljø og arbejdsglæde 

 

Det er meget nyt det hele så der ikke så meget at berette lige nu. Marianne kommer med mere 

når vi lige har været i gang.  

Vi har afholdt julefrokost som havde været en dejlig aften og der blev festet og hygget.  

 

 

https://www.facebook.com/groups/1705495049763327/user/553634556/?__cft__%5b0%5d=AZXeF_6pbSXZfUHotx6gpNwuisO9DATraTxAcObdWVqvU9PQoGs1v1Zw6YBblunm5iQoP_oCb-N4lRUMqTLEuVvgEb8vIKhcViCUzHe8ibv8TQ-QmhV2pZJd6k29rOUF4HhkP9kdJxNK4-r5JdbkyPzC_qGmF1gAEDKteCkY9AakUD1NcJA4ZTU96kixnsGn9-M&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/groups/1705495049763327/user/1357195446/?__cft__%5b0%5d=AZXeF_6pbSXZfUHotx6gpNwuisO9DATraTxAcObdWVqvU9PQoGs1v1Zw6YBblunm5iQoP_oCb-N4lRUMqTLEuVvgEb8vIKhcViCUzHe8ibv8TQ-QmhV2pZJd6k29rOUF4HhkP9kdJxNK4-r5JdbkyPzC_qGmF1gAEDKteCkY9AakUD1NcJA4ZTU96kixnsGn9-M&__tn__=-%5dK-R


 

5.2 Sygefravær 

Det har været ok, men der har dog været noget fri m.m. I har nu fået en fast vikar Signe, som vi 

er glade for.  

 

Pt. er en fra personalet sygemeldt på ubestemt tid. Der bliver afholdt nyt møde her i slut 

december.  

 

5.3 Forældreklager 

 

Forældreklager skal være på skrift til Leder. Dette er meddelt ud i nyhedsbrev til forældrene og 

vil blive opsummeret på vores hjemmeside og vores velkomst folder, Mette er tovholder på 

dette.  

Mail dette skal henvendes til kontor@humleboboernehave.dk 

 

5.4 Fokuspunkter til bestyrelsen – Marianne undersøger om der er behov for at der bliver 

afholdt et forventningsafstemningsmøde mellem bestyrelse og personale.  

 

5.6 Fokuspunkter til personalet 

 

6. Støtteforening: Der er aftalt førstehjælpskursus med hvepsestuen, der er solgt julekalender 

og lige nu er julekurven i salg.   

 

7. Evt: Alex nævner et hegns projekt, som skal skiftes. Nogen der vil tage denne post? Anja vil 

gerne tage dette projekt og være tovholder.   

 

Kostpolitikken bliver vendt.  

 

8. Godkendelse af referatet. 

 

Underskrives af alle tilstede værende.  
 


